

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT2965249

<b>SUBMISSION TYPE:</b>	NEW ASSIGNMENT
<b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>	CHANGE OF NAME
<b>CONVEYING PARTY DATA</b>	
<b>Name</b>	<b>Execution Date</b>
AKKA DEVELOPMENT	04/04/2014
<b>RECEIVING PARTY DATA</b>	
<b>Name:</b>	AKKA TECHNOLOGIES DEVELOPMENT
<b>Street Address:</b>	8-10, AVENUE DE LA GARE
<b>City:</b>	LUXEMBOURG
<b>State/Country:</b>	LUXEMBOURG
<b>Postal Code:</b>	L-1610
<b>PROPERTY NUMBERS Total: 1</b>	
<b>Property Type</b>	<b>Number</b>
<b>Patent Number:</b>	6918061
<b>CORRESPONDENCE DATA</b>	
<b>Fax Number:</b>	(860)286-0115
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
<b>Phone:</b>	860-286-2929
<b>Email:</b>	kgunter@cantorcolburn.com
<b>Correspondent Name:</b>	CANTOR COLBURN LLP
<b>Address Line 1:</b>	20 CHURCH STREET
<b>Address Line 2:</b>	22ND FLOOR
<b>Address Line 4:</b>	HARTFORD, CONNECTICUT 06103
<b>ATTORNEY DOCKET NUMBER:</b>	GER2414A
<b>NAME OF SUBMITTER:</b>	DANIEL F. DREXLER
<b>SIGNATURE:</b>	/Daniel F. Drexler/
<b>DATE SIGNED:</b>	08/01/2014
<b>Total Attachments: 6</b>	
source=77M0089#page1.tif	
source=77M0089#page2.tif	
source=77M0089#page3.tif	
source=78P4991#page1.tif	
source=78P4991#page2.tif	
source=78P4991#page3.tif	

PATENT



**AKKA TECHNOLOGIES DEVELOPMENT**  
**Société à responsabilité limitée**  
**Siège social : 8-10, avenue de la Gare**  
**L-1610 Luxembourg**  
**R.C.S. Luxembourg B 154.620**  
**Capital social : 240.000.- EUR**

anciennement : AKKA DEVELOPMENT  
5,rue des Primeurs  
L-2361 Strassen

**RESOLUTIONS DE L'ASSOCIE UNIQUE**

du 3 avril 2014  
numéro 868/2014

L'an deux mil quatorze, le trois avril.

Pardevant Nous, Maître Martine SCHAEFFER, notaire de résidence  
à Luxembourg.

**A COMPARU :**

La société **AKKA TECHNOLOGIES S.A.**, une société anonyme constituée selon les lois françaises, établie et ayant son siège social au 9 et 11, rue Montalivet, F-75008 Paris, immatriculée auprès du registre de commerce et des sociétés de Paris sous le numéro 422 950 865,

ici représentée par Madame Marie-Claire HAAS, salariée, demeurant professionnellement au 8-10, avenue de la Gare, L-1610 Luxembourg, en vertu d'une procuration délivrée sous seing privé à Paris (France) en date du 3 avril 2014.

Laquelle procuration restera, après avoir été signée « *ne varietur* » par le mandataire de la comparante et le notaire instrumentant, annexée aux présentes pour être formalisée avec elles.

Laquelle comparante, représentée comme dit-est, a requis le notaire instrumentant d'acter ce qui suit :

- Qu'elle est la seule et unique associée de la société **AKKA DEVELOPMENT**, une société à responsabilité limitée, constituée suivant acte notarié en date du 12 juillet 2010, publié au Mémorial C,

Recueil des Sociétés et Associations, numéro 1913 du 16 septembre 2010.

- Que toutes les quinze mille (15.000) parts sociales ayant une valeur nominale de seize euros (16.- EUR) chacune, représentant la totalité du capital social d'un montant de deux cent quarante mille euros (240.000.- EUR) sont dûment représentées.

- Que l'associée unique a pris les résolutions suivantes :

#### **PREMIERE RESOLUTION**

L'associée unique décide de modifier la dénomination de la société pour lui donner la dénomination suivante : **AKKA TECHNOLOGIES DEVELOPMENT**.

#### **DEUXIEME RESOLUTION**

Suite au changement de la dénomination de la société, l'associée unique décide de modifier l'article 1<sup>er</sup>, premier paragraphe des statuts de la société qui aura désormais la teneur suivante:

« Article 1. (premier paragraphe).

Il est constitué par les présentes entre les comparants et tous ceux qui deviendront propriétaires des parts ci-après créées une société à responsabilité limitée luxembourgeoise, dénommée : **AKKA TECHNOLOGIES DEVELOPMENT**. ».

#### **TROISIEME RESOLUTION**

L'associée unique décide de transférer le siège social de la société du 5, rue des Primeurs, L-2361 Strassen au 8-10, Avenue de la Gare, L-1610 Luxembourg.

#### **QUATRIEME RESOLUTION**

Suite au transfert du siège social de la société, l'associée unique décide de modifier l'article 1<sup>er</sup>, deuxième paragraphe des statuts de la société qui aura désormais la teneur suivante :

« Article 1. (deuxième paragraphe).

Le siège social est établi dans la commune de Luxembourg. Le siège social pourra être transféré dans la commune de Luxembourg par décision du conseil de gérance. Il pourra également être transféré en tout autre endroit du Grand-Duché de Luxembourg par une délibération de l'assemblée générale des associés délibérant comme en matière de modification des statuts. »

Plus rien n'étant fixé à l'ordre du jour, l'assemblée est levée.

### FRAIS

Le montant des frais, dépenses, rémunérations et charges, sous quelque forme que ce soit, qui incombent à la société à raison des présentes est évalué à environ mille trois cents euros (1.300.- EUR).

Dont acte, fait et passé à Luxembourg, date qu'en tête des présentes.

Et après lecture faite et interprétation donnée à la mandataire de la comparante, connu du notaire instrumentant par son nom, prénom usuel, état et demeure, celui-ci a signé le présent acte avec le notaire.

Signé: M-C. Haas et M. Schaeffer.

Enregistré à Luxembourg A.C., le 4 avril 2014.

LAC/2014/16091

Reçu soixante-quinze euros (75.- €)

Le receveur/signé/ff., Carole Frising

POUR EXPEDITION CONFORME

délivrée à la demande de la prédite société.

Luxembourg, le 22 avril 2014

 

**AKKA TECHNOLOGIES DEVELOPMENT****Limited Liability Company****Head office : 8-10, avenue de la Gare****L-1610 Luxembourg**5 **R.C.S Luxembourg B 154.620****Company capital : 240.000.- EUR**

formerly named : AKKA DEVELOPMENT

5,rue des Primeurs

10 L-2361 Strassen

**RESOLUTIONS OF THE UNIQUE SHAREHOLDER**on April 3<sup>rd</sup>,2014

number 868/2014

15

The year two thousand and fourteen, on April third.

Before us, the notary Martine SCHAEFFER, notary resident in Luxembourg.

**HAS APPEARED :**

20

The **AKKA TECHNOLOGIES S.A.** company, a limited company constituted under French law, established and having its head office at 9 and 11, rue Montalivet, F-75008 Paris, registered in the Paris Trade and Companies Registry under number 422 950 865.

25 here represented by Mrs. Marie-Claire Haas, an employee, professionally residing at 8-10, avenue de la Gare, L-1610 Luxembourg, by virtue of a power of attorney issued under private deed in Paris (France) dated on April 3<sup>rd</sup>, 2014.

Which power of attorney will remain, after having been signed "ne varietur" by the agent of the appearing party and the acting notary, annexed hereto to be formalized thereto.

30

Who is appearing, represented as stated above, has requested the acting notary to draw the following :

35 - That she is the sole and unique shareholder of the **AKKA DEVELOPMENT** company, a 'limited liability company', constituted according to a notarial act dated on July 12<sup>th</sup>, 2010, published in the 'Mémorial C, Recueil des Sociétés et Associations', number 1913 on September 16<sup>th</sup>, 2010.

- That the totality of the fifteen thousand (15.000) shares having each a nominal value of sixteen euros (16.- EUR), representing the totality of the capital amounting to two hundred forty thousand euros (240.000.- EUR) is duly represented.

- That the unique shareholder has taken the following resolutions :

5

#### **FIRST RESOLUTION**

The unique shareholder decides to modify the company name to give it the following name : **AKKA TECHNOLOGIES DEVELOPMENT**.

10

#### **SECOND RESOLUTION**

Resulting from the change in the company name, the unique shareholder decides to modify the article 1<sup>st</sup>, first paragraph of the company statutes which will now read as follows:

"Article 1. (first paragraph).

15

There is hereby constituted between the appearing parties and all those who will become owners of the shares created above a Luxembourg 'limited liability company', named: **AKKA TECHNOLOGIES DEVELOPMENT**."

#### **THIRD RESOLUTION**

20

The unique shareholder decides to transfer the head office of the company from 5, rue des Primeurs, L-2361 Strassen to 8-10, Avenue de la Gare, L-1610 Luxembourg.

#### **FOURTH RESOLUTION**

25

Resulting from the transfer of the company head office, the unique shareholder decides to modify the article 1<sup>st</sup>, second paragraph of the company statutes which will now read as follows:

"Article 1. (second paragraph).

30

The head office is established in the commune of Luxembourg. The head office could be transferred inside the commune of Luxembourg by decision of the Management Board. It could also be transferred to any other place of the Grand Duchy of Luxembourg by a resolution of the Members' General Meeting deliberating on modifying the statutes."

35

Nothing more being fixed on the agenda, the meeting is closed.

**FEES**

The amount of fees, expenditures, remunerations and charges, in whatever form, which are payable by the company by reason of the presents is valued at about one thousand three hundred euros (1.300.- EUR).

5           **Duly acknowledged**, done and entered into force in Luxembourg, dated as at the head of the presents.

And further to reading hereof and interpretation hereof being provided to the agent of the parties appearing, known by the acting notary by its name, usual surname, status and domicile, he has signed the present act with the notary.

10           Signed: M-C.Haas and M. Schaeffer.  
Registered at Luxembourg A.C., on April 4<sup>th</sup>, 2014.  
LAC/2014/16091  
Received seventy-five euros (75.- €)  
The receiver/signed/ff., Carole Frising

15           **A TRUE COPY**  
issued at the request of the above mentioned company  
Luxembourg, on April 22<sup>nd</sup>, 2014